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Grindeanu: Indemnizatiile la toate Consiliile de Administratie ar trebui sa fie sume

modice 

Indemnizatiile membrilor Consiliilor de  Administratie ale companiilor de stat al trebui sa fie sume modice,

este  de parere ministrul Transporturilor si Infrastructurii, Sorin  Grindeanu. 

El considera "potrivita" ideea premierului Marcel Ciolacu de a exista o  lege-cadru prin care sa se reglementeze

indemnizatiile la toate  Consiliile de Administratie.

"În primul rând, ca sa fim clari, ceea ce a scris ieri prim-ministrul  si ceea ce s-a vorbit despre CNIR nu e în

vigoare, nu s-a votat marirea  si nu e valabila aceasta marire. N-a trecut nici prin Consiliul de  Administratie, n-a

trecut nici prin AGA. Dar ideea prim-ministrului de  la final, cea prin care spunea ca îsi doreste ca sa existe o

lege-cadru  prin care sa se reglementeze indemnizatiile la toate Consiliile de  Administratie, mi se pare potrivita. Şi

cred ca ar trebui ca aceste  indemnizatii sa fie sume modice. Sigur, nu o sa placa multora ceea ce  spun. Sigur ca în

unele Consilii de Administratie e responsabilitate, în  functie de companii, mai mare decât în altele, dar eu cred în

ideea de a  avea acest cadru si dezbaterile trebuie sa se duca în aceasta  directie", a afirmat Grindeanu, marti, la

Parlament, dupa dezbaterile  din comisiile de specialitate reunite pe marginea proiectului de buget  pe 2025 al

MTI.

Sorin Grindeanu a subliniat ca exista cazuri unde indemnizatiile sunt mult mai mari decât salariul mediu pe

economie.

"Exista Consilii de Administratie, nu la Ministerul Transporturilor, si  stiti foarte bine, unde indemnizatiile sunt

mai mari, mult mai mari  decât salariul mediu pe economie. Mult mai mari, ceea ce nu-i normal.  Asa ca o lege

cadru e binevenita. Încurajez si tot ceea ce va dori  premierul din acest punct de vedere sa faca va avea sustinerea

mea", a  precizat seful de la Transporturi.

Premierul Marcel Ciolacu a anuntat luni promovarea urgenta a unui act  normativ care sa limiteze indemnizatiile

membrilor din Consiliile de  Administratie din companiile de stat.

"Asa cum nici la Romsilva nu voi aproba un buget în care sa se mai  regaseasca bonusuri la pensionare de zeci de

mii de euro. Asa cum nu mai  vreau sa mai vad prime sfidatoare de mii de euro la Nuclearelectrica  sau ASF fara

nicio baza si niciun criteriu. În plus, vreau sa promovam  urgent un act normativ care sa limiteze indemnizatiile

membrilor din  Consiliile de Administratie din companiile de stat. Trebuie ca toti sa  înteleaga ca România nu mai

este sat fara câini", a scris Marcel  Ciolacu, într-o postare pe Facebook.

Şi Sorin Grindeanu a mentionat, tot pe Facebook, ca a cerut Adunarii  Generale a Actionarilor (AGA) sa nu aprobe

propunerile de majorare a  indemnizatiei membrilor din CA al Companiei Nationale de Investitii  Rutiere (CNIR).

"Cunosc intentiile a doi membri din Consiliul de Administratie al CNIR  (Compania Nationala de Investitii

Rutiere) si, tocmai de aceea, am cerut  Adunarii Generale a Actionarilor (AGA) sa nu le aprobe propunerile de 

majorare a indemnizatiei. În urma cu mai mult timp, am avut o discutie  pe aceasta tema si am transmis ca aceste

solicitari sunt inacceptabile",  a scris Grindeanu, luni seara, pe pagina sa de Facebook.

În opinia sa, Ministerul Transporturilor si Infrastructurii trebuie sa  dea dovada de responsabilitate în ceea ce

priveste cheltuirea banului  public.

page 1 / 1


